



★ 6天4晚 / 6D4N ★

墨爾本 + 泰斯勒郁金香節
Melbourne + Tulip Tesselaar Festival

Tour code : BTMEL06SPC-17



企鵝巡遊
Penguin Parade



大洋路
Great Ocean Road



布萊頓海灘
Brighton Beach



MARU野生動物園
MARU Wildlife Park

行程 / Itinerary

第1天 新山 ✈️ 新加坡 ➔ 墨爾本 ✖️【无餐】
DAY 1 Johor Bahru ✈️ Singapore ➔ Melbourne ✖️【No meal】

今天集合于指定地点, 乘搭旅遊巴士前往新加坡樟宜机场乘搭客机飞往澳洲墨爾本。

Meet at assemble point and coach transfer to Singapore Changi Airport for your overnight flight to **Melbourne**.

第2天 抵达墨爾本 ✖️【午/晚餐】
DAY 2 Arrival in Melbourne ✖️【L/D】

抵达墨爾本后, 展开今天的市区游。车游【圣帕特里克大教堂】、【艺术中心】、【雅拉河】、【战争纪念馆】、【皇冠赌场和皇家纪念馆】。

游览【FITZROY庭院和维多利亚皇后市场】(逢星期一, 三及公共假期休息) - 南半球最大规模的露天市场。这拥有百年历史的市场, 商品一应俱全, 从新鲜到加工食品、衣服、鞋帽到旅游纪念品都可以在这里买到。



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my



Meet and greet upon arrival. Embark on a city tour, drive past **[St Patrick Cathedral]**, **[Art Centre]**, **[Yarra River]**, **[Shrine of Remembrance]**, **[Crown Casino]** and **[Royal Exhibition Center]**. Visit to Fitzroy Garden and **[Queen Victoria Market]** (Closed on Mon, Wed & Public Holidays), the largest open-air market in the Southern Hemisphere, where you can shop for everything from fresh & processing food, to clothing and souvenirs.

第3天 墨尔本 大洋路 ✕【早/午/晚餐】
DAY 3 Melbourne 大洋路 Great Ocean Road ✕【B/L/D】

今天, 行驶在墨尔本西南部最美的海岸公路-**[大洋路]**, 沿途奇奇怪怪石景观壮丽, 崖峭壁景色绝奇! 观赏闻名遐迩的12门徒石等海奇景之绚丽壮阔。

Today, travel along **[Great Ocean Road]**, the most beautiful scenic roads and breath-taking coastline drives of South-west Victoria. Photo stop of the limestone stacks rising dramatically from the southern ocean, the landmarks known as the Twelve Apostles and other limestone along the way.

第4天 墨尔本 丹得农山区 菲利普岛 ✕【早/午/晚餐】
DAY 4 Melbourne Mt Dandenong Philip Island ✕【B/L/D】

今天第一站前往**[布莱顿海滩]**, 沙滩上布满了缤纷的彩虹小屋。接着前往丹得农山区, **[泰斯勒郁金香节]**一年一度的泰斯勒郁金香节, 每年都展示超过100多种约50万株郁金香。您可欣赏到一片美丽的郁金香花海, 花香四溢。午餐前往著名的**[布谷鸟餐厅]**, 享用德国式自助餐。结束后, 驱车前往菲利普岛的**[MARU野生动物园]**, 这里你可以认识澳洲土生土长的动物, 如树熊、袋熊、野狗、鸸鹋等等, 你也可以喂食到处蹦跳的袋鼠。傍晚时分, 前往**[企鹅保护区]**, **[坐在观景台上]**(门票包含STANDARD观景台), 静静的等待黄昏归巢的企鹅, 看着它们随海浪冲上岸, 井然有序的排队返回巢穴。

After breakfast, visit to **[Brighton Beach]**, famous for quaint colorful bathing boxes along the beach. Next, head to **[Tesselaar Tulip Farm]**, a unique annual event in the town of Silvan. Drive through the enchanted forests of Mount Dandenong, is where you will find 50,000 more tulips, over 100 varieties spread on the ground. Thereafter, enjoy a scrumptious Smorgasbord Buffet Lunch and live entertainment at the **[Cuckoo Restaurant]**. Head to Philip Island, visit the **[Maru Wildlife Park]**, where you can handfeed the kangaroos, meet the koalas, wombat, emu, dingoes and so many more. Not to miss **[Penguin Parade]** (standard viewing platform), watch the world famous little penguins magically appear like tiny dots out of surf, making way right pass you and into their burrows.

第5天 墨尔本 ✕【早餐】
DAY 5 Melbourne ✕【B】

全天自由活动。你可乘坐墨尔本城市环绕电车, 细细的欣赏着这座被列为世界最适合人居住的城市。

Free at own leisure.

第6天 墨尔本 新加坡 新山 ✕【早餐】
DAY 6 Melbourne Singapore Johor Bahru ✕【B】

早餐后, 告别这座美丽的城市, 带着美好的记忆乘搭客机回返家园。

After breakfast, bid farewell to these beautiful destination and transfer to airport for your international flight back to homeland.

***IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.**

航班时间 / Flight details *(航班可能更動/subject to change):

出发 Dep: 新加坡 SIN - 墨尔本 MEL
回程 Rtn : 墨尔本 MEL - 新加坡 SIN

成人【全包】 (一人一房) ADULT【ALL IN】 (SINGLE ROOM)	成人【全包】 (两/三人一房) ADULT【ALL IN】 (TWIN/TRIPLE SHARING)	小孩的价格【全包】 (1位小孩和1位成人同房) CHILD TWIN【ALL IN】 (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM)	小孩加床【全包】 CHILD WITH BED【ALL IN】	小孩无床【全包】 CHILD NO BED【ALL IN】
RM	RM	RM	RM	RM

备注:

1. 以上价格是按16成人以上报价, 若不足16成人价格另议。
2. 如有突发性燃油费或是税务有任何调整, 我社有权向客人征收附加费。
3. 以上价格只限持有马来西亚护照者。
4. 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排, 将可能因不同出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。然而报名后有所更动的话, 我社将另作个别通知。
5. 行程、膳食及住宿的先后次序, 以当地地接待社(地接)的安排为准。
6. 若天气状况不佳, 额外加选内的景点或活动将不会被取代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览, 将安排另一个旅游景点取代。
7. 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮, 除非特别备注。
8. 全程由英文导游讲解, 领队翻译, 如需其他语言讲解, 必须在报名时提前通知我社。我社尽可能另作安排。
9. 任何三人房均以折叠床为标准。
10. 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心, 详情请向您的旅游顾问询问。
11. 确保您的权益, 请详尽查阅我社之报名细则, 谢谢。

Terms & conditions :

1. Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
3. The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
4. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
5. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
6. If the weather is poor, certain extra activities or attractions will not be replace nor will they be refunded. However, if said attraction is not

- open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
7. If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise noted.
8. Principally tour commentary will be conducted in English and will be translated by the tour leader. However, other languages can be arranged on request basis.
9. Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
10. It is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
11. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.

全包团费包括:

经济舱来回机票 (20KG行李) 及机场税、当地导游司机小费 (团体出发)

PACKAGE INCLUDED
Economy Class Air Ticket (20KG Luggage) & Airport Tax, Tour Guide & Driver Tipping

全包团费不包括:

机上用餐 (廉价航空)、领队小费、酒店行李员小费、旅游保险、突发性燃油税

PACKAGE EXCLUDES
Meal on board (Budget Airline), Tour Leader Tipping, Bell Boy Tipping, Travel Insurance, Airline Fuel Surcharge

出发日期 / DATE OF DEPARTURE

16人成行及派领队 / Group departure & assign a tour leader with a minimum of 16 adults

旅行团取消手续费

1. 如要取消所预定的旅行团, 必须以书面形式进行, 以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收到取消预定通知, 本公司将征收每人RM200.00。
2. 如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获得, 将征收以下的手续费。
=>若已报名而通知取消 - RM200 (每人)
=>出发前45天或以上 - RM1,000 (每人)
=>出发前30 - 44 天通知取消 - RM2,000 (每人)
=>出发前8 - 29天通知取消 - 50% 旅费 (每人)
***出发前少于7天或机票已发出 - 100%旅费 (每人)
***临时缺席者, 不可退费。

Cancellation Policy for Group Tour Packages

1. Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
2. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.
=> Once booking made, a basic administration charges - RM200 Per person.
=> 45 days & above before departure - RM1,000 Per person.
=> 30 - 44 days before departure - RM2,000 Per person.
=> 8 - 29 days before departure - 50 % of Tour fare.
*** 7 days & less or TICKETED - 100% of tour fare Per person.
*** <No-Show> will be non-refundable.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my

